
KLASA 4A  DNIA   28.04

1.TEMAT LEKCJI.
   Konstrukcja there isn’t/aren’t – zdania przeczące.

2. Proszę przepisać do zeszytu poniższą notatkę.
   * Konstrukcji there isn’t/aren’t  (there is not; there are not)
      używamy, gdy mówimy, że czegoś nie ma.
   * W zdaniach przeczących, gdy mówimy o jakiejś
      rzeczy, używamy słowa any (żadnych).
      Wyraz ten stosujemy zarówno przed rzeczownikami     
      policzalnymi jak i niepoliczalnymi.

3. Proszę przepisać do zeszytu przykłady zdań.
    There isn’t any chicken.  Nie ma (żadnego) kurczaka.
    There aren’t any biscuits there.  Nie ma tam (żadnych) ciastek.
    There isn’t any cheese here.  Nie ma tutaj (żadnego) sera.
    There aren’t any books on the desk.  Na biurku nie ma żadnych
                                                   książek ( nie znajdują się na nim).
    
                                         ZANOTUJ
        There is w zdaniu twierdzącym można zapisać w formie  
                                        skróconej: there’s.
                          There are nie ma formy skróconej.

4. Praca domowa:
    - ćw. 4 s.77 (podręcznik) – proszę wykonać w zeszycie,
    - ćw.1 s. 55 (zeszyt ćwiczeń).


